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Abstract (en)
The cable length sensor (10) comprises a housing (14) accommodating a rotatably mounted cable drum (16) on which a measuring cable (18)
is wound. A rotation-rate sensor is provided to detect the number of rotations of the drum. A return actuator (20) is provided for the cable drum to
unwound measuring cable wound back onto the cable drum. An eddy current brake (12) is provided for braking the drum in case of malfunction and/
or improper operation. The eddy current brake is equipped with a stator and a rotor unit.

Abstract (de)
Ein Seillängengeber (10), welcher ein Gehäuse (14) und/oder Rahmen umfasst. In dem Gehäuse (14) und/oder Rahmen ist eine Seiltrommel (16)
drehbar gelagerten, auf welcher ein Messseil (18) auf- und abwickelbar vorgesehen ist. Ein Drehratengeber (50) erfasst die Anzahl der Drehungen
der Seiltrommel (16). Der Seillängengeber (10) verfügt ferner über einen Rückstellantrieb (20) für die Seiltrommel (16), welcher das abgewickelte
Messseil wieder auf die Seiltrommel aufwickelt.
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